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Geachte dames en heren, 

 

Hierbij bied ik u de antwoorden aan op de schriftelijke vragen die zijn gesteld door raadslid de heer 

Fennema (VVD) met als onderwerp fietsen (werkwoord) in het voetgangersgebied tussen Kerkbrink en 

Brink. Deze vragen werden ingezonden op 5 juni 2019. 

 

1. Is de wethouder bekend met de situatie en deelt zij de mening dat deze situatie nu allerminst 

optimaal is? 

 

Antwoord: 

Ja, ik ben bekend met de situatie en ben met u van mening dat deze niet optimaal is. 

 

 

2. Is de wethouder bereid op korte termijn een oplossing te bedenken om dit probleem te 

verkleinen? Met een oplossing doelt de VVD niet op een radicale aanpassing, maar bijvoorbeeld 

op het vergroten van de "awareness" door (veel) duidelijkere aanduiding en markering, maar 

ook bv. tijdelijk meer handhaving, en evt. andere meer innovatieve manieren om dit probleem te 

verkleinen. 

 

Antwoord: 

We willen de entrees naar het voetgangersgebied herkenbaarder maken om zodoende de ‘awareness’ 

die u aanhaalt, te vergroten. Handhaving vindt nu al op reguliere basis plaats, zowel op fietsparkeren 

als op fietsen in het voetgangersgebied. Het intensiveren van de handhaving is mogelijk, maar dat zal 

dan ten koste gaan van andere handhavingstaken. Inmiddels is een heel traject doorlopen voor het 

ordenen van het fietsparkeren om zodoende het voetgangersgebied aantrekkelijker, veiliger en 

toegankelijker te maken. Dat heeft zeker al vruchten afgeworpen. De laatste stap is de realisatie van 

de fietsenstalling Zeedijk/Herenstraat en we verwachten dat die zal bijdragen aan een verdere 

reductie van fietsen en fietsparkeren in het kernwinkelgebied. 

 

Hoogachtend, 

 

 

A.J. Wolthers 

Wethouder Bereikbaarheid en parkeren 

 


